
 

Interpellation från Centerpartiet 
 
 
 
Till kommunstyrelsens ordförande i 
Trelleborgs kommun 
 
 
 
Kilometerlång vall skall skydda staden från vatten i framtiden kunde man läsa i 
Trelleborgs Allehanda tisdagen den 24 oktober 2023. Som vi alla vet så består ju 
kommunen av betydligt mer än bara staden. Stormen Babet tog hårt på våra 
stränder i framförallt Östra stranden, Gislöv, Simremarken, Böste, Smyge, 
Beddingestrand och Skateholm.  
 
 
Därför ställer Centerpartiet följande frågor till KSO:  
 
Hur arbetar du för att vår strandremsa ska bli så attraktiv som möjligt för 
boende och turister? 
 
Hur hanterar du situationen som nu uppstått? 
 
Är det aktuellt med vallar även i dessa områden? 
 
Hur är kommunens kontakt med länsstyrelsen och vad är deras uppfattning 
kring vallar längs sydkusten?  
 
 
 
Ola Olsson 
Gruppledare för Centerpartiet i Trelleborg 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Hur arbetar du för att vår strandremsa ska bli så attraktiv som möjligt för 
boende och turister? 
Svar: Under de senaste åren har vi jobbat mycket aktivt med strandrensning 
och bortföresel av tång så att det ska bli så attraktivt som möjligt på våra 
stränder. Men jag förstår att du menar utifrån erosionsproblematiken och där 
jobbar vi tillsammans med konsultbolaget Sweco för att ta fram olika scenarion 
och olika lösningar beroende på var på kusten man befinner sig.  
 
Hur hanterar du situationen som nu uppstått? 
Svar: Vi har jobbat väldigt aktivt med detta, här kommer en sammanfattning.  
Den 3/10 var det rundvandring med KSAU på utsatta strandremsor tillsammans 
med Sweco, för mer kunskap om erosionsproblematiken.  
18/10 - diskuterades frågan om erosionsproblematiken på KSAU och vi 
beslutade om dialog med samtliga fastighetsägare i Smygehamn och 
Beddingestrand innan jul.  
21/10 - Morgonen efter stormen Babet åkte vi inom Styret ut och inspekterade 
situationen. Tekniska serviceförvaltningen började omedelbart att arbeta med 
de skador som var direkt samhällskritiska. Vi bestämde för att bjuda in berörda 
fastighetsägare (från Beddingestrand, Smygehamn, Skåre och Östra stranden) 
till digitala möten för svar på akuta frågor med mera. Vidare så jobbade 
kommunen väldigt aktivt med att återställa såsom att röja vägar, ta ner träd 
som riskerar att falla, rensa igensatta dagvattenutlopp för att förhindra 
översvämningar med mera.  
7-10:e november erbjuds berörda fastighetsägare vägledning av kommunen på 
Bedinge Golfklubb (för Beddingestrand) och Hotell Smygehus (för Smygehamn). 
Nya möten planeras i december, slutet av januari och början av februari. 
Vägledning för Östra stranden och Skåre sker i februari.  
 
Är det aktuellt med vallar även i dessa områden? 
Svar: Nej, enligt Sweco har vi stenskoning och sandfodring som gäller i 
Smygehamn och Beddingestrand. Vi kommer att arbeta fram bästa åtgärd för 
Skåre och Östra stranden tillsammans med konsulter.  
 
Hur är kommunens kontakt med länsstyrelsen och vad är deras uppfattning 
kring vallar längs sydkusten?  
Svar: Vi har en väldigt god kontakt med länsstyrelsen, direkt med 
länsöverdirektör Ola Melin. Länsstyrelsen bedömer varje fall från situation till 
situation. I vissa situationer krävs vallar i andra situationer är det 
annat som är aktuellt.  
 


